
Zápis z jednání předsednictva sdružení Střed ze dne 

10.5.2001 

Program: 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. POV na rok 2002 - informace o podaných žádostech . 

3. Příprava organizace účasti na RegionTour 2002. 

4. Informace o výsledku výběrového řízení na Studii rozvoje turismu. 

5. Různé. 

Účast viz. prezenční listina. 

Ad1) Úkoly z posledního jednání předsednictva byly splněny, kromě projednání 

způsobu nakládání s finančními prostředky sdružení s OkÚ. Termín splnění se 

překládá do příštího zasedání předsednictva. 

Zajistí: p.Pazdera 

Termín: do 30.6.2001 

Ad2) Žádosti o dotace z POV pro rok 2002 byly podány v termínu. Jde o 

následující žádosti: 

- 4,9 mil.Kč - obnova a rekonstrukce zastávek autobusů - silniční těleso 

- 145 tis.Kč - studie o nevyužitých objektech či lokalitách obcí využitelných pro 

drobné podnikání. 

- 160 tis.Kč - studie o využití obnovitelných zdrojů energie 

- 200 tis.Kč - poradenská činnost 

Žádost na zřízení veřejných internetových míst v knihovnách nebyla podána, 

protože větší šance na získání dotace je z prostředků MK ČR prostřednictvím 

Okres. Střediska knihovnických služeb. Obce žádosti podají individuálně podle 

vlastního uvážení. 

Závěr:  

- Předsednictvo bere informaci na vědomí. 

Ad3) Ing. Picka informoval o jednání u přednosty OkÚ Domažlice k přípravě 

Regiontour 2002. Na organizační přípravě by se podílela komise cest. ruchu při 

OkÚ (sdružení Střed zde zastupuje Mgr. Tomášková). Komise zpracuje několik 

návrhů realizace, které posoudí předsednictvo sdružení Střed. OkÚ nemůže akci 

finančně podpořit. 

Po diskusi předsednictvo souhlasí, aby paní Tomášková prezentovala následující 

závěry v komisi cest.ruchu: 

- doporučit účast německé strany (prezentovat ji na panelu města Domažlic) 

- prezentovat obce okresu rozčleněné podle spádových oblastí, např. 

Holýšovsko, Hor.Týnsko, město Domažlice, Poběžovicko apod. 

- podle účasti sponzorů rozhodnout o finanční spoluúčasti jednotlivých obcí. 



- svolat jednání předsednictva sdružení k projednání návrhů na organizaci akce 

ve druhé polovině června 2001. 

Ad4) Dr.Kusý informoval o průběhu výběrového řízení na studii proveditelnosti 

rozvoje cest.ruchu Čerchovsko. Vítězem se stala firma Urbioprojekt Plzeň. 

Závěr: předsednictvo bere informaci na vědomí. 

Ad5) Mgr.Tomášková doporučuje co nejdříve zaslat dokument "Strategie 

rozvoje mikroregionu" na MMR ČR ing. Hladíkovi prostřednictvím RRA PK 

Plzeň. Dále projednat s RRA PK definitivní provedení oprav nepřesností do 

30.6.2001. V tomto smyslu zaslat všem obcím dopis, aby případné připomínky 

zaslaly RRA PK do 10.6. 

Zapsal: Dr.Kusý 

 


